

東華三院馬振玉紀念中學

行政通告 020a/24-25

應用學習課程資料

敬啟者：

香港專業教育學院與教育局合辦的應用學習課程將於九月份開展，有關課程詳情臚列如下：

課程：	機場客運大樓運作
日期：	2024: 28/9 5/10, 12/10, 19/10, 26/10 2/11, 9/11, 16/11, 23/11, 30/11 7/12, 14/12, 21/12
時間：	下午 2:00 – 下午 6:00
地點：	香港專業教育學院 (馬鞍山鞍誠街 2 號)
交通：	同學須自行出席所有課堂
費用：	全免 (課程費用由教育局與本校全數資助，惟同學之出席率必須達 80% 或以上，否則同學會被要求繳交全數學費\$15,100。)
學銜：	所有學習材料均由學院提供，證書課程共有 180 小時 (共 60 堂)。如有關活動有任何天氣影響或課堂調動，學院會以電話短訊及電郵通知同學。 按香港專業教育學院體制，經香港專業教育學院頒授「機場客運大樓運作證書」予成功畢業的同學 (即出席率達 80%或以上及於評核課業中取得合格成績)。

請於九月二十六日(星期四)或之前簽妥電子通告回條，以便統籌辦理。如有任何查詢，請致電 2443 9899 與戴樂心老師聯絡。

此致
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



謹啟

(陳妙霞)

二零二四年九月二十五日

東華三院馬振玉紀念中學

班號: 17

行政通告 020a/24-25

應用學習課程資料

敬覆者：

本人為 6B 班學生 鄧啟仁 之家長，已知悉上述通告之內容，並會叮囑敝子弟準時出席課程。

此覆
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：_____

家長姓名：_____

二零二四年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Administration Circular 020a/24-25
Course Information of the Applied Learning Programme

25th September 2024

Dear Parents

The course under Applied Learning programme (ApL) will commence in September 2024. Participating students need to attend the corresponding course. Details of the course are as follows:

Course	: Certificate in Airport Passenger Terminal Operations (Senior Secondary Applied Learning)
Date	: Please refer to the Chinese version.
Time	: 2:00pm - 6:00pm (Saturday)
Venue	: HKCT (No.2, On Shing Street, Ma On Shan)
Transport	: Students have to travel to the campus on their own.
Fee	: Free of charge (Full sponsorship will be provided by the Education Bureau and the school.) Students must have at least 80% attendance or the school may require the participating students to pay the course fee at \$15,100.)
Award	: The course consists of 180 hours (60 lessons) and all teaching materials are provided by IVE. Should there be any adverse weather conditions or changes in the lessons, an email and a text message will be sent to all participating students. Students who successfully complete the programme (have at least 80% attendance and achieve qualified results in assessment tasks) will be awarded " Certificate in Airport Passenger Terminal Operations (Senior Secondary Applied Learning)" within Institute of Vocational Education (IVE).

Please return the signed e-reply slip by 26th September 2024 (Thursday). Please feel free to contact Ms. Tai Lok Sum on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely



Chan Miu Ha
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.

東華三院馬振玉紀念中學

行政通告 020b/24-25

應用學習課程資料

敬啟者：

香港專業教育學院與教育局合辦的應用學習課程將於九月份開展，有關課程詳情臚列如下：

課程：	運動及體適能教練
日期：	2024: 28/9 5/10, 12/10, 19/10, 26/10 2/11, 9/11, 16/11, 23/11, 30/11 7/12, 14/12 2025: 4/1, 11/1
時間：	下午 2:00 – 下午 6:00
地點：	香港專業教育學院 (馬鞍山鞍誠街 2 號)
交通：	同學須自行出席所有課堂
費用：	全免 (課程費用由教育局與本校全數資助，惟同學之出席率必須達 80% 或以上，否則同學會被要求繳交全數學費\$15,200。)
學銜：	所有學習材料均由學院提供，證書課程共有 180 小時 (共 60 堂)。如有關活動有任何天氣影響或課堂調動，學院會以電話短訊及電郵通知同學。 按香港專業教育學院體制，經香港專業教育學院頒授「運動及體適能教練證書」予成功畢業的同學 (即出席率達 80%或以上及於評核課業中取得合格成績)。

請於九月二十六日(星期四)或之前簽妥電子通告回條，以便統籌辦理。如有任何查詢，請致電 2443 9899 與戴樂心老師聯絡。

此致
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



謹啟

(陳妙霞)

二零二四年九月二十五日

東華三院馬振玉紀念中學
行政通告 020b/24-25
應用學習課程資料

班號: 9

敬覆者：

本人為 6C 班學生 鄧啟轅 之家長，已知悉上述通告之內容，並會叮囑敝子弟準時出席課程。

此覆

東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：_____

家長姓名：_____

二零二四年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Administration Circular 020b/24-25
Course Information of the Applied Learning Programme

25th September 2024

Dear Parents

The course under Applied Learning programme (ApL) will commence in September 2024. Participating students need to attend the corresponding course. Details of the course are as follows:

Course	:	Certificate in Exercise and Fitness Coaching (Senior Secondary Applied Learning)
Date	:	Please refer to the Chinese version.
Time	:	2:00pm - 6:00pm (Saturday)
Venue	:	HKCT (No.2, On Shing Street, Ma On Shan)
Transport	:	Students have to travel to the campus on their own.
Fee	:	Free of charge (Full sponsorship will be provided by the Education Bureau and the school.) Students must have at least 80% attendance or the school may require the participating students to pay the course fee at \$15,200.)
Award	:	The course consists of 180 hours (60 lessons) and all teaching materials are provided by IVE. Should there be any adverse weather conditions or changes in the lessons, an email and a text message will be sent to all participating students. Students who successfully complete the programme (have at least 80% attendance and achieve qualified results in assessment tasks) will be awarded Certificate in Exercise and Fitness Coaching (Senior Secondary Applied Learning)" within Institute of Vocational Education (IVE).

Please return the signed e-reply slip by 26th September 2024 (Thursday). Please feel free to contact Ms. Tai Lok Sum on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely



Chan Miu Ha
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.

東華三院馬振玉紀念中學
行政通告 020c/24-25
應用學習課程資料

敬啟者：

職業訓練局與教育局合辦的應用學習課程將於九月份開展，有關課程詳情臚列如下：

課程：	西式食品製作
日期：	<u>2024:</u> 28/9 5/10, 12/10, 19/10, 26/10 2/11, 9/11 (下午 1:30 – 下午 5:30), 16/11, 23/11
時間：	下午 2:00 – 下午 6:00
地點：	職業訓練局酒店及旅遊學院 (天水圍天河路 11 號)
交通：	同學須自行出席所有課堂
費用：	全免 (活動費用由教育局與本校全數資助，惟同學之出席率必須達 80% 或以上，否則同學會被要求繳交全數學費\$16,930。)
學術：	所有學習材料均由學院提供，證書課程共有 180 小時 (共 60 堂)。如有關活動有任何天氣影響或課堂調動，學院會以電話短訊及電郵通知同學。 按香港專業教育學院體制，經香港專業教育學院頒授「西式食品製作證書」予成功畢業的同學 (即出席率達 80%或以上及於評核課業中取得合格成績)。

請於九月二十六日(星期四)或之前簽妥電子通告回條，以便統籌辦理。如有任何查詢，請致電 2443 9899 與戴樂心老師聯絡。

此致
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



謹啟

(陳妙霞)

二零二四年九月二十五日

東華三院馬振玉紀念中學
行政通告 020c/24-25
應用學習課程資料

班號: 3

敬覆者：

本人為 6B 班學生 鄭卓霖 之家長，已知悉上述通告之內容，並會叮囑敝子弟準時出席課程。

此覆
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：_____

家長姓名：_____

二零二四年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Administration Circular 020c/24-25
Course Information of the Applied Learning Programme

25th September 2024

Dear Parents

The course under Applied Learning programme (ApL) will commence in September 2024. Participating students need to attend the corresponding course. Details of the course are as follows:

Course	: Western Cuisine (Senior Secondary Applied Learning)
Date	: Please refer to the Chinese version.
Time	: 2:00pm-6:00pm
Venue	: Hotel and Tourism Institute (11 Tin Ho Road, Tin Shui Wai, New Territories)
Transport	: Students have to travel to the campus on their own.
Fee	: Free of charge (Full sponsorship will be provided by the Education Bureau and the school.) Students must have at least 80% attendance or the school may require the participating students to pay the course fee at \$16,930.)
Award	: The course consists of 180 hours (60 lessons) and all teaching materials are provided by VTC. Should there be any adverse weather conditions or changes in the lessons, an email and a text message will be sent to all participating students. Students who successfully complete the programme (have at least 80% attendance and achieve qualified results in assessment tasks) will be awarded "Certificate in Western Cuisine (Senior Secondary Applied Learning)" within Vocational Training Council (VTC).

Please return the signed e-reply slip by 26th September 2024 (Thursday). Please feel free to contact Ms. Tai Lok Sum on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely



Chan Miu Ha
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.

東華三院馬振玉紀念中學

行政通告 020d/24-25

應用學習課程資料

敬啟者：

嶺南大學持續進修學院與教育局合辦的應用學習課程將於九月份開展，有關課程詳情臚列如下：

課程：	韓國語文及文化
日期：	<u>2024:</u> 28/9 5/10, 12/10, 19/10, 26/10 9/11, 16/11, 23/11, 30/11 7/12, 14/12 <u>2025</u> 4/1, 11/1
時間：	下午 2:00 – 下午 6:00
地點：	嶺南大學持續進修學院 (香港屯門嶺南大學劉仲謙樓)
交通：	同學須自行出席所有課堂
費用：	全免 (活動費用由教育局與本校全數資助，惟同學之出席率必須達 80% 或以上，否則同學會被要求繳交全數學費\$17,500。)
學銜：	所有學習材料均由學院提供，證書課程共有 180 小時 (共 60 堂)。如有關活動有任何天氣影響或課堂調動，學院會以電話短訊及電郵通知同學。 按嶺南大學持續進修學院體制，經嶺南大學持續進修學院頒授「韓國語文及文化 (應用學習) 證書」予成功畢業的同學 (即出席率達 80%或以上及於評核課業中取得合格成績)。

請於九月二十六日(星期四)或之前簽妥電子通告回條，以便統籌辦理。如有任何查詢，請致電 2443 9899 與戴樂心老師聯絡。

此致

貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



謹啟

(陳妙霞)

二零二四年九月二十五日

東華三院馬振玉紀念中學

班號: 9

行政通告 020d/24-25

應用學習課程資料

敬覆者：

本人為 6A 班學生 洪梓恒 之家長，已知悉上述通告之內容，並會叮囑敝子弟準時出席課程。

此覆

東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：_____

家長姓名：_____

二零二四年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Administration Circular 020d/24-25
Course Information of the Applied Learning Programme

25th September 2024

Dear Parents

The course under Applied Learning programme (ApL) will commence in September 2024. Participating students need to attend the corresponding course. Details of the course are as follows:

Course	:	Korean Language and Culture (Senior Secondary Applied Learning)
Date	:	Please refer to the Chinese version.
Time	:	2:00pm - 6:00pm
Venue	:	Lingnan Institute of Further Education (Lau Chung Him Building, Lingnan University, Tuen Mun)
Transport	:	Students have to travel to the campus on their own.
Fee	:	Free of charge (Full sponsorship will be provided by the Education Bureau and the school.) Students must have at least 80% attendance or the school may require the participating students to pay the course fee at \$17,500.)
Award	:	The course consists of 180 hours (60 lessons) and all teaching materials are provided by LIFE. Should there be any adverse weather conditions or changes in the lessons, an email and a text message will be sent to all participating students. Students who successfully complete the programme (have at least 80% attendance and achieve qualified results in assessment tasks) will be awarded "Certificate in Korean Language and Culture (Senior Secondary Applied Learning)" within Lingnan Institute of Further Education (LIFE).

Please return the signed e-reply slip by 26th September 2024 (Thursday). Please feel free to contact Ms. Tai Lok Sum on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely



Chan Miu Ha
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.